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 !שלום לכולם
 

 תהצטרפות מושב קשת לקבה"ד במעמד עמי -מזמו"ר בגולן

השבוע, במעמד מרגש, חברי וחם, ולאחר תהליך ממושך שעברו כבר חברי המזכירות 

הפעילה, אישרה המזכירות המורחבת את קבלתו של המושב השיתופי קשת שברמת הגולן 

גידול  –למעמד "עמית" בתנועה. חברי המזמו"ר הוזמנו לסיור רכוב סביב ענפי המושב 

כינו להנות מנופי הגולן בשיא פריחתם תוך בקר, מטעי תפוחים, נקטרינה ודובדבן. ז

כניסה ויציאה משלוליות מים עמוקות שהותירו גשמי הברכה סביב המושב. יהודה הראל, 

מיליון  1.5ההישגים: צירוף  –שנות ההתיישבות בגולן  50איש הגולן, סיפר בקצרה על 

תי נפרד מארץ התודעה הציבורית לגבי רמת הגולן כחלק בלדונם למדינת ישראל ; שינוי 

מתיישבים, שרובם מתפרנסים במקום ; תחושת הלכידות  אלף 25ישראל ; נוכחות של 

יבורית מוצלחת ועוד. יהודה ציין אתגרים צתנועתי; הנהגה  -למרות הגיוון האנושי

שעומדים בפני ההתיישבות: פיתוח חקלאות מתקדמת חדשה, חידוש תודעת הספר, 

יים, חיזוק הקהילות בייחוד ביחסים שבין האגודות שתמשוך לפריפריה כוחות איכות

טליה  –ישראלית חדשה )!(. מנהלת הקהילה  –)תושבים וחברים(, ויצירת תרבות יהודית 

דובי טל, חברנו, מזכיר קשת,  .דמוגרפיה, חינוך, חברה, דת ועוד –קלנר, נתנה סקירה קצרה של המושב בהיבטים השונים 

בעיקר בתחום החקלאות והתיירות. פגשנו התמודדות מעניינת )ומוכרת( בתחומי הצמיחה,  –הציג תמונה של המשק היצרני 

פיתוח היישוב וחיבור האגודה השיתופית חקלאית, לאגודה הקהילתית. למדנו ערכים שונים ודילמות רבות משותפות לקשת 

כות וחיבור התיישבותי לחבל ארץ חדש וליישובי התנועה. פגשנו קהילה ערכית וחזקה שמוסיפה לתנועה שלנו עוד כוח ואי

גם בחינוך החברתי(.  -בארץ ישראל. בדיון מקדים, עלו גם הפערים בתפיסה החינוכית )בייחוד בהקשר של חינוך נפרד

חיברנו את עצמנו להחלטות מועצת שד"א )תש"ע( בדבר הרחבת התנועה בדרכים שונות ובהן צירוף יישובים שיתופים 

ערכי הליבה, במעמד עמית, תוך התמקדות במשותף הגדול על פני המעט המפריד. כאמור חברי  חקלאיים, שמקבלים את

המזמו"ר הצביעו פה אחד ואישרו את ההצטרפות. מזכירות התנועה מאחלת למושב ולתנועה המשך שגשוג משותף תוך 

 .מציאת נקודות ההשקה והחיבור במגמה להפריה הדדית ושיתופי פעולה פוריים
 

 יל אלון למעשה מופת חברתי חלוצפרס יגא

הם  חברי קיבוץ שדה אליהו ומפעל ביו בישאנו שמחים לשתף 

חלוצי.  -הזוכים השנה בפרס יגאל אלון למעשה מופת חברתי

רבקה  –הוענק לפני כשבוע הפרס לנציגי המפעל  באירוע חגיגי

, ובפייסבוק של ביו בי נכרה יעקב נקשסדן, עקיבא פלק ו

זכינו להיות חלק מקהילה שמתמידה " :מחהההתרגשות והש

בעשייה חברתית, ואנו מאחלים לה עוד שנים רבות של פיתוח וחלוציות בתחומי ההדברה הביולוגית והחקלאות האקולוגית". 

 .אנו מצטרפים לברכות ומאחלים המשך פיתוח ושגשוג לשדה אליהו בפרט, לכל קיבוצי התנועה
 

 םתיקוני תאריכי

 .. רישמו לפניכם27/5התאחר ליום ראשון, י"ג סיון,  –שינוי במועד יום העיון  – ת קהילתיתיום עיון תקשור

 ()ולא כפי שנכתב בעמוד"ש הקודם 23/5יום רביעי, ט' סיון,  – אירוע רשת החינוך של הקיבוץ הדתי
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 קביקור הרב הראשי ושר החקלאות בבארות יצח

הרב דוד  -כתי של כב' הרב הראשי לישראל השבוע התקיים בקיבוץ בארות יצחק ביקור ממל

הצגת  -לאו שליט"א, ושר החקלאות ופיתוח הכפר, חבר הכנסת אורי אריאל. מטרת הביקור 

פרויקט ניסיוני של מתן חיסונים לעופות ללא הזרקה. כמו"כ הוצגו ענפי החקלאות של הקיבוץ 

של עופות חולים ופגרי וניתנה חשיפה ראשונית לחברת "ריפיד" ולמערך הכילוי והעיקור 

עופות, והפיכתם לתוספי מזון מורשים לתעשיית המזון לחיות משק וחיות מחמד. בנוכחות 

ראשי לבריאות העוף רופא  –מנהל המחוז במשרד החקלאות מר צפניה שאולקר וד"ר רם כץ 

בשירות הווטרינרי, צפו האורחים במערך הכילוי ובהפעלתו המלאה. השר התרשם וציין כי 

שתמנע זיהום סביבתי נרחב ותייצר תעשייה חקלאית חדשה  ערכתו מדובר בפריצת דרךלה

לאחר סיור בגד"ש, ברפת, ברחבי המשק ובשכונת  .לצד החקלאות הקיימת בענף הלול

המגורים החדשה, קיבל השר תיאור מפורט בנושא ההתמודדויות הסביבתיות הרבות 

ים, הפקעת קרקעות עבור הרכבת הקלה רעש המטוס -שעומדות בפני אנשי בארות יצחק

מנהל המשק  -ועוד. לבסוף התקיים דיון יחד עם נציגי הקיבוץ, והקבה"ד )שרגא וילק

והכלכלה( בנושא ענף הלול. נדונו המשבר שנוצר עם ביטול ההסדר בענף, החיסונים השונים, 

עיים והיבטי גידול הפטמים ללא חיסון בתרכיב מומת, היתרונות הגדולים השיקולים המקצו

הכשרות בתחום ועוד. שר החקלאות ציין את התרשמותו ממקצועיותם של עובדי ענף הלול, והביע את הערכתו לכלל חברי הקבוצה 

המיישמים תורה ועבודה הלכה למעשה. הוא הבטיח כי משרדו ילווה את הפרויקט שהוצג בפניו, שנראה כעונה על צרכים 

השתתף באירוע באופן פעיל, תוך ירידה לפרטים המקצועיים וגילוי אהדה לפרויקט. הרב  מקצועיים והלכתיים. גם הרב הראשי

 .השדה" וראש המכינה הרב איתמר חייקין שהנחה מפגש ערני, ומלמד-סיים את הביקור בפגישה עם חניכי מכינת "רוח
 

 תדיווח מרשת המוסדו

 –ל הפנימיה לבנות '''נקודת חן", מזכיר קיבוץ סעד מנה -השבוע התקיימה פגישה חשובה בכנסת בנוכחות עופר שלומי 

משה  -תמיר עידן, מנכ"ל רשת מוסדות החינוך  -ח"כ לשעבר זבולון כלפא, ראש מועצת שדות נגב  -נחום לנדאו, חברנו 

פז וחברת הכנסת מרב בן ארי )כולנו(. הישיבה עסקה בהמשכיות הפנימיה אשר נקלעה למצב כלכלי מורכב -קינלי טור

חר התחייבויות וסיכומים שלא בוצעו. חברת הכנסת בן ארי הבטיחה להירתם לסיוע לפנימיה היושבת בקיבוץ סעד ומהווה לא

בנות שנפלטו מביתן. אנו אופטימיים ונחושים להביא את משרדי הממשלה לעמוד בהתחייבותם לשמור על הבנות  45-בית ל

 .הנמצאות בפנימיה המהווה להם בית
 

 ךרמהנעשה בגיל ה

החודש מסיימת נירית אפרתי את תפקידה כמנהלת הגיל הרך בתנועה. במהלך 

השנים בהן הובילה נירית את הגיל הרך, נוצרה קבוצת עמיתים חשובה ומשמעותית 

בקרב המנהלות והשבוע התקיים מפגש מסכם בו נפרדה נירית מהמנהלות. בשבוע 

תפרוס נירית את מהות  הבא יתקיים מפגש נוסף עם חברי המזכירות הפעילה ובו

התפקיד כפי שהיא רואה אותו, ולאחר מכן תדון המזכירות בדרכים לשימור הפורום. 

תודה גדולה לנירית על תרומתה המשמעותית ובהצלחה בתפקיד המאתגר והחשוב 

 .קבוצת יבנה –מנהלת החינוך בקיבוצה  -שלקחה על עצמה 
 

 לטורניר כדורס

, טורניר 17:00עד  9:00בין השעות  22.3שי, ו' בניסן, יום חמי –בעוד שבוע זה קורה 

פתיחת המשחקים.  – 10:00התכנסות ודברי פתיחה ובשעה  –הכדורסל המסורתי. בתכנית 

יתקיים טקס סיום וחלוקת גביעים במעמד בני משפחתו של נדב מילוא ז"ל, ולאחר  15:30 -ב

ביא, שחקן נבחרת ישראל לשעבר שיחה עם ברק פלד, חבר קרוב של נדב, בן קיבוץ ל -מכן 

וכיום מאמן מכבי רעננה. הטורניר ייחתם בתפילת מנחה. לוח המשחקים יפורסם באתר 

 !!!הקיבוץ הדתי. הורים, חברים, ידידים ומעריצים מוזמנים לבוא ולעודד את השחקנים והשחקניות
 

 ,שבת שלום

 אמיתי פורת וחברי המזכירות הפעילה


